
Referat FAU møte 15.03.16 

Saksliste:  

1. Åpning av møtet og valg av referent  

2. Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat fra sist 

3. Gjennomgang av gjennomførte saker 

4. Kommunalt foreldreutvalg 

5. Kommunalt tilskudd til nærmiljøtiltak  

6. 17.mai komite  

7. Eventuelt. 

 

1. Katarina åpner møtet. Jørn Moum velges som referent 

2. Innkalling, saksliste og referat fra sist godkjennes.   

3. Gjennomgang av gjennomførte saker.  

 - Mobbebrev –  

En knall-suksess. Katarina takker FAU for støtten til å få skrive et slikt brev. Responsen er overveldende. Over 

20.000 delinger på nett. Katarina er kontaktet av flere FAU styrer fra hele Norden som ønsker å oversette og 

dele brevet videre.  

FAU vil jobbe for å få brevet til å bli en del av velkomstpakken som foreldrene til 1. klassingene får ved oppstart 

på Grålum skole.  

Videre ønsker FAU å få inspektør og/eller rektor til neste møte, for å få informasjon om hvilke handlingsplaner 

Grålum skole har når det gjelder mobbing. Selv om det per dags dato ikke virker som om Grålum skole har et 

stort mobbeproblem er det alltid lurt å være føre var. 

4. Kommunalt foreldreutvalg.  

 

Grålum skole FAU skal delta på kommunalt foreldreutvalg og stiller med leder og nestleder.  

5. Kommunalt tilskudd til nærmiljøtiltak.   

Her kan FAU søke om tilskudd til diverse prosjekter. Kan få dekket inntil 40% av kostnadene. Noe av 

egenkapitalen kan også være dugnadsarbeid.  

FAU ser på muligheten for sykkelparkering på skolen. Dette er dyrt.   

Søknadsfrist er 31. mars. Det er egentlig for sent å søke nå, siden alt det søkes tilskudd om, må være søkt om 

og godkjent av kommunen slik at en prosess kan startes med en gang tilskuddet evt blir godkjent.  

6. 17.mai komité  

17. mai komiteen informerer om planene. Foreldrene på 4. trinn arrangerer. Skal stille med loddsalg, leker, 

kiosk, rydding etc.  

7. Eventuelt  

Svømmeundervisning. 3. trinn har svømmeopplæring fordelt på 8 ganger i løpet av skoleåret.  

Er dette nok? Nye krav til svømmeopplæringen, blant annet 100 meter bryst. Dette sjekkes opp med skolen.  



Vikarbruk. En av klassene på første trinn har hatt vikar som kontaktlærer. Denne slutter etter inneværende 

skoleår pga fast jobb på en annen skole. Flere FAU representanter forteller om kjennskap til at mye vikarbruk 

har vært (er) et problem ved Grålum skole. Ta opp problemet med inspektør/rektor neste møte.  

 

Pedlex. Katarina har mottatt mail fra Pedlex om kjøp av bok om rettigheter og nye vedtak etv i skolen. Dette er 

noe FAU ikke ønsker å bruke penger på da slik informasjon finnes på lovdata.no og utdanningsdirektoratets 

sider på nett.  

Utedo, Kalveberget. Katarina sjekker videre ang utedo på Kalveberget.  

Gå til skolen aksjon 

Er i hovedsak startet opp for å fjerne en del biltrafikk ved skolen på morgenen. Ønske om å endre skjemaet slik 

at man kan krysse for gått til skolen og gått fra skolen. Kommer ny gå til skolen aksjon nå etter påske.  

FAU flyer. Det trengs en oppdatert flyer om hva FAU er og hva vi gjør, da den gamle begynner å bli noen år 

gammel. Katarina skal komme med forslag til ny flyer. Tas med videre til et senere møte.  

 

Møtet hevet 1915 

 

For FAU 

Jørn Moum, referent.  


